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附件 2： 

“中医药国际贡献奖-标准贡献奖”推荐书 

填写指南 

为做好 2022年“中医药国际贡献奖-标准贡献奖”（以下简称“标

准贡献奖”）申报与推荐工作，特制定本指南。 

一、基本要求 

1.填写“标准贡献奖”推荐书时，可中、英文任选一种 

语言填写。 

2.申报的标准项目应为单项标准或部分标准。 

3.多个单位共同完成的标准项目，应当由第一起草单位负责组织

申报。第一起草单位作出书面声明放弃申报的，可由第二起草单位申

报，并依次类推。 

二、推荐书填写 

推荐书由具备推荐资格（参照推荐通知）的单位或个人填写，推

荐单位或个人对推荐书填写内容的真实性负责。 

具体填写请根据表格内文字描述要求，如有问题敬请电话咨询。 

三、推荐书附件 

与推荐书填写内容相关的证明性文件可作为推荐书附件附于推

荐书后。 

1.申报的标准项目所涉及的标准文本； 

2.与标准项目相关的代表性论文应附上全文，如论文为中文或英

文以外的其他语种，请同时提交中文或英文摘要； 



 2 

3.与标准项目相关的代表性专著应附上封面、著者、目录和版权

信息页面； 

4.与标准项目相关的研究课题应附上研究课题立项证明、结题证

明、任务书。 
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Annex 2 

Recommendation Form for 2022 International Award for 

Contribution to Chinese Medicine- Achievement Award in 

TCM Standardization, WFCMS 

DIRECTIONS 

This document is to help the recommender to complete the 

application and recommendation of 2022 International Award for 

Contribution to Chinese Medicine- Achievement Award in TCM 

Standardization, WFCMS 

I. Basic requirements 

1. The recommendation form can be filled in either English or 

Chinese. 

2. The proposed standard project shall be a standard with a 

single document number or a Part of a standard. 

3. When a standard project is completed by several 

organizations, the first drafting organization shall be responsible for 

the application. The second drafting organization can apply only 

when the first drafting organization makes a waiving statement in 

written form. 

II.Note 

The recommendation form shall be filled in by the organization 

or individual that meets the requirements (please refer to the 
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recommendation notice) and they are responsible for the 

authenticity of the content in the recommendation form. 

Please follow the guide specified in the form to fill out the form. 

If you have any question or inquiry, please feel free to contact us with 

the detailed information in the announcement. 

III. Attachment 

The relevant supporting documents related to the contents of 

the recommendation form shall be attached as annexes. 

1. The full text of the officially issued standard of the applied 

project; 

2. Full text of representative papers related to the standard 

project (If the papers are in a language other than Chinese or English, 

please also submit the Chinese or English abstract); 

3. Covers, authors, catalogs and copyright information pages of 

the representative monographs related to the standard project; 

4. Documents in proof of approval and completeness, as well as 

assignment of research projects related to the standard project. 

 


